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Bemutatkozás 

Kovács Viktória vagyok, tanulmányaimat 2022 őszén kezdtem meg az ELTE Bárczi Gusztáv 

Gyógypedagógiai Karon. Jelenleg ez az ötödik félévem, autizmus spektrum pedagógiája és 

pszichopedagógia szakirányokon tanulok. 

2000-ben születtem Kecskeméten, tavasszal töltöm be a 25. életévemet. Jelenleg az Ajtósi 

Dürer sori Kollégium lakója vagyok, de ezelőtt voltam már VUK és EPK kollégista is. 2019-

ben lettem először ELTE hallgató: abban az évben kezdtem meg tanulmányaimat a Tanító- és 

Óvóképző Karon csecsemő- és kisgyermeknevelő szakon. 2022-ben diplomát szereztem, majd 

ugyanebben az évben felvételt nyertem a Bárczira. 

Amikor csak tehetem zenét hallgatok, nagyon szeretek utazni és világot látni, emellett pedig 14 

éves korom óta a gamer hobbimnak is élek. Ahogyan a tavalyi programomban is fogalmaztam, 

rendkívül extrovertált személyiségnek tartom magam, feltölt, ha sok ember vesz körül. Ez volt 

régebben is az egyike azon motivációknak, ami a Hallgatói Önkormányzat munkájába való 

bekapcsolódásomat eredményezte. 

2023. november 6. óta töltöm be a Hallgatói Önkormányzatban az elnöki tisztséget, de már az 

itteni tanulmányaim megkezdése óta foglalkozom hallgatói érdekképviselettel. Először 2022. 

októberében kezdtem el a kari HÖK-ben tevékenykedni, amikor a hallgatótársaim 

küldöttgyűlési taggá választottak, majd 2023 tavaszán jelentkeztem seniornak. Hosszú és 

alapos felkészülést követően részt vettem a tavalyi gólyatáborban, mint a pink gólyacsapat 

egyik seniorja, és számomra örökké emlékezetes élményekkel, tapasztalatokkal gazdagodtam. 

Az elnöki pozíció megpályázásának gondolata tavaly nyár folyamán merült fel bennem, amikor 

az akkori elnök, Horváth Sára felkért utódjának. Sári hónapokon át készített engem a feladatra, 

majd november 6-án hallgatótársaim a Bárczi HÖK elnökévé választottak, s azóta képviselem 

a Kar hallgatóit különböző testületekben, illetve koordinálom a kari tisztségviselők munkáját. 

Motivációm 

Azért szeretném újra megpályázni az elnöki tisztséget, mert az elmúlt egy év sikerei és pozitív 

megerősítései motiválnak, hogy folytassam az érdekképviseleti munkát. Úgy gondolom, hogy 
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az előző ciklus alatt rengeteg sikert elértünk, de még mindig lehet hova fejlődni. Az előző évben 

a Hallgatói Önkormányzat egységének megszilárdításán, a kari vezetőséggel való kapcsolat 

megerősítésén, illetve a hallgatói élet fellendítésén dolgoztunk közösen az Elnökség tagjaival. 

Idén ezek megőrzése mellett számos új dologgal tervezek foglalkozni, melyeket az alábbi 

programpontjaimon belül szeretnék kifejteni. 
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Előszó 

A tavalyi programpontjaim túlnyomó többségét sikerült teljesítenem az elmúlt egy évben, 

illetve ezek mellett időközben más kérdéskörök, témák is szerepet kaptak, amelyekkel szintúgy 

foglalkoztam. Igyekeztem minden ötletet és tervet előre vinni, hogy azok megvalósulhassanak 

az Elnökség és a Kar vezetőségének elképzelése szerint, de eközben az első számú szempont 

mindig is az volt, hogy hallgatótársaimnak, illetve nekünk, „Bárczisoknak” minél jobb legyen 

a Kar hallgatójának lenni és egy olyan hellyé és közösségé váljon a Bárczi, amelynek büszke 

tagjai lehetünk mindannyian. Ez a szempont maradna számomra a legfontosabb az 

elkövetkezendő egy évben is. 

Program 

Kommunikáció és tájékoztatás 

1) A HÖK közösségi oldalainak, honlapjának naprakészen tartása 

Az előző évben sikeresen felfrissítettük a HÖK felületeit, új arculatunk lett. A 

felületeken elérhető információk naprakészen tartása továbbra is egy fontos szempont, 

hiszen a Hallgatóság számára nélkülözhetetlen és releváns hírek, tudnivalók 

gyűjtőhelyeként is szolgálnak ezek a platformok. 

2) Elnökség bemutatkozása, Kit mivel kereshetek? posztok aktualizálása 

A tavalyi évhez hasonlóan idén is szeretnék HÖK-ös bemutatkozó posztokat, hogy 

hallgatótársaink tudják, hogy melyik tisztségviselőhöz milyen problémákkal, 

kérdéskörökkel tudnak fordulni. 

3) Hatékonyabb információközlés a hallgatóság körében 

Habár az elmúlt időszakban sokkal gyorsabban és hatékonyan terjedtek hallgatótársaink 

körében a fontos információk, azonban még mindig van hova fejlődnünk. Szeretném, 

ha hatékonyabban kommunikálnánk a fontos eseményekről, jobban kihasználva a 

meglévő platformjainkat – legyen szó tanulmányi jellegű témákról, fontos 

tudnivalókról, kari eseményekről vagy szórakoztató rendezvényekről. 

Átláthatóság, visszakövethetőség 

1) Az alapszabály aktualizálása, módosítása 
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Az elmúlt év során sokat foglalkoztam a Hallgatói Önkormányzat elavult alapszabályának 

átdolgozásával. Ezt terveim szerint a következő egy évben befejezném az Ellenőrző 

Bizottsággal közösen együttműködve, majd a megfelelő testületeken igyekeznék 

keresztülvinni a tervezetet, hogy végre egy aktualizált, kerek egész szabályzat szerint tudjon 

még átláthatóbban működni az Önkormányzat. 

2) Pályázatok, beszámolók, jegyzőkönyvek és a költségvetési beszámolók publikálása 

A felsorolt dokumentumok eddig is rendszeresen felkerültek a HÖK honlapjára és a 

továbbiakban is szeretném ezt megtartani, hiszen így áttekinthető és visszakereshető az 

Önkormányzat tevékenysége. 

Kari élet és rendezvények 

1) A hallgatói élet (még jobban történő) fellendítése 

Az elmúlt időszakban több rendezvényt is megvalósítottunk az Elnökséggel közösen: 

rendeztünk sütivásárt, egy hetes jótékonysági „Kari-Turi” eseményt, kocsmasport estet, volt 

közös farsangunk és Gólyabálunk más Karokkal, megrendeztük az idei Gólyatábort és az 

Orientációs Napot. Emellett különböző pályázatokhoz (szoctám, HÖK-be történő 

jelentkezés) kapcsolódó fogadóórákat tartottunk, amelyek során igyekeztünk segíteni 

hallgatótársainkat, hogy aktívan be tudjanak kapcsolódni a kari hallgatói életbe. 

Ugyanakkor azt gondolom, hogy ez lehet még ennél jobb is, erre pedig több elképzelésem 

is van, amit az elkövetkezendő egy évben teljesíthetőnek gondolok. 

a. Kari hallgatói rendezvények 

Szeretném, ha az olyan események, amelyek már beváltnak bizonyultak, még 

rendszeresebben lennének szervezve. Gondolok ezalatt például a sütivásárokra, 

Kari-Turira, kocsmasport estre, illetve új ötletként felmerült a filmklub, 

társasjáték estek és teaházak szervezése. Ezekhez elsősorban az új közösségi 

teret (büfé) szeretném majd helyszínként igénybe venni és azt számotokra, 

számunkra otthonosabbá tenni. 

b. Workshopok, előadások – tőlünk, nektek 
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Ez alatt a következőkre gondolok: tanulmányi workshopok (avagy mi fán terem 

az egyetem), HÖK-ös ismerkedő estek, kézműves/dekorkészítő alkalmak., 

illetve igény szerint még más témákban is szívesen tartanék ilyen alkalmakat az 

Elnökséggel közösen. 

c. Együttműködés más karokkal 

Az elmúlt időszakban más Karok HÖK elnökeivel is sikerült jó kapcsolatot 

kiépítenem és ennek adtán szeretnék több lehetőséget biztosítani a Kar 

hallgatóinak más karok hallgatóival való ismerkedésre, barátkozásra közös 

együttműködések formájában – legyen szó Gólyatáborról, Gólyabálról, 

kulturális programokról vagy bulikról. 

HÖK 

Az elmúlt időszakban egy rendkívül szilárd Hallgatói Önkormányzatot sikerült felállítanunk. 

Egy olyan csapat dolgozik most együtt, akiknek valóban szívügye a hallgatói érdekképviselet 

és nem tartja vissza őket semmilyen kihívás vagy nehézség. Ugyanakkor ahhoz, hogy még 

jobban tudjuk folytatni az érdekképviseleti tevékenységünket, a következő dolgokat tűztem ki 

célul: 

1) Szoros és szilárd együttműködés a kari, illetve egyetemi vezetőséggel 

Célom, hogy az elkövetkezendő időszakban is egy rendkívül erős együttműködés 

maradjon fent a kari HÖK és a Kar, illetve az Egyetem vezetősége között. Ez 

elengedhetetlen ahhoz, hogy hallgatótársaink érdekeit érvényesíteni tudjuk különböző 

helyzetekben. Azt gondolom, hogy ez a cél lebegett az elmúlt időszakban mind az 

Önkormányzat, mind pedig a Kar vezetőségének szeme előtt, így a továbbiakban is 

szeretném, ha megmaradna a szoros, összetartó kapcsolat. 

2) Utánpótlásképzés rendszerének kidolgozása 

Az elmúlt időszakban rendkívül sokat foglalkoztatott a kari HÖK utánpótlásképzési 

rendszerének kidolgozása. Úgy vélem, hogy eljött az ideje annak, hogy legyen egy 

részletes szabályrendszerrel megalkotott átadás-átvételi struktúra, hogy a leköszönésem 

utáni időszakban az utódom egy hatékony és erős érdekképviseleti szervezetet tudjon 
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tovább működtetni, ezzel elősegítve, hogy a jövőben a Karra érkező hallgatótársaink is 

a lehető legjobban érezhessék magukat a Bárczi falai között. 

3) Továbbképzés, csapatépítés 

Ahogyan az elmúlt egy évben is, a következő időszakban is szeretnék nagy hangsúlyt 

fektetni a Hallgatói Önkormányzat tagjainak folyamatos képzésére és a csapat építésére, 

hiszen akkor tudunk egy dinamikusan működő szervezet lenni, ha újabb és újabb tudásra 

teszünk szert, emellett pedig a csapat hatékony együttműködésén is dolgozunk. 

Zárás 

A fenti elképzeléseim megfogalmazása során sokat merítettem az elmúlt két év során szerzett 

érdekképviseleti tapasztalataimból. Bízom benne, hogy hallgatótársaim idén is alkalmas 

elnökjelöltnek találnak, s megszavazzák számomra a bizalmat az elkövetkezendő időszakra. 

Köszönet 

Az elmúlt egy év, amit a Hallgatói Önkormányzatban elnökként tölthettem el, rengeteg élményt 

és tapasztalatot adott számomra. Megismerhettem számtalan csodás, inspiráló embert, akiktől 

nem csak szakmailag, de emberileg is sokat tanulhattam – összetartásról, elszántságról, 

barátságról, kitartásról. 

Óriási hálámmal és köszönetemmel tartozom a Kar vezetésének, amiért tárt karokkal fogadtak 

engem az Önkormányzat átvételekor és az elmúlt időszakban töretlen támogatással és 

odaadással álltak mellettem minden helyzetben. Hálás vagyok a többi Kar volt és jelenlegi 

elnökeinek és képviselőinek, amiért annyiszor segítettek és felkaroltak engem. Nagyon 

köszönöm továbbá azon hallgatótársaimnak, akik az elmúlt egy év során számtalanszor pozitív 

visszacsatolással, kedves szavakkal fordultak hozzám és megerősítették bennem azt a bizonyos 

„jó volt, hogy voltál” érzést, amiről oly sokat beszéltem a tavalyi kampányom során – hiszen 

pont ez volt a cél, hogy így érezzetek velem, velünk kapcsolatban. 
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Köszönöm Horváth Sárának, az elődömnek, hogy először felkért, majd pedig felkészített erre a 

csodás feladatra, és eleinte az elnökhelyettesemként, most pedig barátomként áll mellettem a 

mai napig, illetve ellát minden segítséggel és támogatással, amire csak szükségem lehet. 

Végezetül köszönettel tartozom a saját Elnökségemnek, amiért folyamatosan, feltétel nélkül 

mellettem álltak mindenben és motiváltak. Olykor együtt nevettünk, máskor együtt sírtunk, 

közösen szőttünk terveket, ötleteltünk, és igyekeztünk azokat a legnagyobb összetartással 

véghez vinni. Ez a csapat a szívem egy kis csücskévé vált, s örökké hálás leszek, amiért a 

részese lehettem. 


